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W wyniku zgloszenia przcz urzqdnika Urzgdu Cminy Lubomino i uynikaj4cq z lego faktu
inreruencj4 policji chcialblm wllainic co nasrgpujc:

- w poprzednich latach kilkukrotnie, bezskutecznie, zwmcalem sig z proSb4 o remont lub
naprawg gmimej drogi gruntowej prowadzqcej od drogi wojewddzkiej nr 57 do mego
gospodarstu,a.

- w roku 2016 w trakcie remontu drcgi \.\ewngtrznei w miejscowosci Lubomino ( przy tzw.
blokach ) zdemontowano pllty drogowe w iloici l6szt. po wczejniejszym uzgodnieniu z
w6jtem Cminy Lubomino, wlasnym transportem i przy pomocy znajomych.
przetransportowalem spome plyty na moj4 dzialkg znajduj4c4 siq obok wczeiniej
wspomnianej drogi prowadzqcej do moich zabudowan. W rozmowie o naprawie
wspomnianej drogi uzgodnilismy, iZ po mojcj stronie lezy przetransportowanic powyzszych
za! Gmina zobowiqzala sig do naprawy tej drogi z wykorzystaniem iychze pl1,t.
Po mimo uplywu ponad dw6ch lat, pomimo pr6ib z mojej strony i zapewniei ze strony
Gminy nic nie zostalo poczynione w kierunlu remontu ,,mojej,, drogi ptlty lezaly na mojej
dzialce-polu i przez caly ten okes przeszkadzaly w normalnij uprawie pola. Jednak maj4c
nadziejg na naprawg tejze drogi nie podejmowalem pr6by ich przetransponow],wana_ (A ta
narviosem m6wi4c w pobli2u nie byto ani miejsca ani mozliwo(ci).

- W czasie intensywnych opad6w w pocz4tku listopada biez4cego roku nast4pilo dodatkowe
pogorszenie stanu drogi, kt6ra prowadzi do noich zabudowan. Intens).wne deszcze mialy
r6wnie2 wyj4tkowo negatywny wplla{ najako66 nawierzchni w podw6rzu mego
gospodarstwa. Nie widz.4c 2adnych kok6w, z strony Gminy, w kierunku remontu
wspomnianej drogi oraz nie maj4c nadziei na podjqcie jakichkolwiek dziatari zmierzaj4cych
do naprawy tejze drogi a takze bgdqc, zar6wno ja jak i m6j inwentarz, ,,w blocie po pas,;
wykorzystalem czasowo pigtnascie z szesnastu pllt, kt6re przez okres ponad dw6ch lat
lezaly bezrztlecznie na moim polu i przeszkadzaly w jego uprawie.

- PlltJ zostaly ulozone bezinwazyjnie, lezaly w miejscu gdzie nie byly nara2one na
jakikolwiek uszczerbek i w ka2dej chwili, w przypadku podjgcia dzialari przez Gming na
zecz naprawy tej drogi, zostalyby przeze mnie przetransponowane na miejsce wskazane
przez ekipQ naprawiaj4c4 drogQ, co dodatkowo zmniejszyloby koszty td naprawy.

- Akcja zakojona przez, mant nadziejq i2 inicjator tych dzialan ujawni sig i okreSli
przyczyny i powody swoich dzialai, urzqdnik6w gminnych nie zmieza w kiemnku
rozwiqzania problem6w mieszkanc6w naszej Gminy lecz stwarzania wyimaginowanych
problem6w,-kt6re s4 przyczynq nieuzasadnionych kiopotow, zabierajq czas i-powodujq
napigcia na linii urz4d - mieszaicy. Mam nadziejg iz inicjator tych diialan ujawni sig i
okreili przyczyny i powody swoich dzialan

- Jestem przekonany, iz wystarczylby jeden, jedyny telefon wskazujqcy datg remontu drogi i
ptyy znalazlyby sig na wskazanym miejscu. Nie potrzeba byloby zaingalowania
pracownika urzgdu i interwencji policji. I zar6wno wsp6lny interesjak i problem bylby
rozwiEzany. Bo przeciez drogajest gminna a prowadzi do mego gospodarstwa.
Wystarczylaby odrobina dobrej woii.
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